

Title (en)

PAIN RELIEVING THERAPEUTIC COMPOSITION.

Title (de)

SCHMERZSTILLEND ARZNEIMITTELZUSAMMENSETZUNG.

Title (fr)

COMPOSITION THERAPEUTIQUE ANTALGIQUE.

Publication

**EP 0118536 A1 19840919 (EN)**

Application

**EP 83902974 A 19830907**

Priority

US 41518582 A 19820907

Abstract (en)

[origin: WO8400887A1] Pain relieving therapeutic composition for administration to an animal in need of relief from pain including a pain relieving amount of a para-aminophenol derived analgesic and a protective compound in an amount sufficient to inhibit lipofuscin formation caused by the analgesic in the animal, the protective compound being D-isoascorbic acid, dialauryl thiodipropionate, D-penicillamine, thiosalicylic acid, 2-thiouracil, or disulfiram.

Abstract (fr)

Composition thérapeutique antalgique à administrer à un animal dont la souffrance a besoin d'être soulagée, comprenant une certaine quantité antalgique d'un analgésique dérivé de para-aminophénol et un composé protecteur en quantité suffisante pour empêcher la formation de lipofuscine provoquée par l'analgésique dans l'animal, le composé protecteur étant l'acide D-isoascorbique, le thiodipropionate de dialauryle, la D-pénicillamine, l'acide thiosalicylique, le 2-thiouracile ou le disulfirame.

IPC 1-7

**A61K 31/165; A61K 31/365**

IPC 8 full level

**A61K 31/145** (2006.01); **A61K 31/165** (2006.01); **A61K 31/195** (2006.01); **A61K 31/365** (2006.01); **A61K 31/505** (2006.01); **A61K 31/60** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61K 31/145** (2013.01); **A61K 31/165** (2013.01); **A61K 31/195** (2013.01); **A61K 31/365** (2013.01); **A61K 31/505** (2013.01); **A61K 31/60** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8400887 A1 19840315;** EP 0118536 A1 19840919

DOCDB simple family (application)

**US 8301343 W 19830907;** EP 83902974 A 19830907